
 

MOTIE M2022-006
Keuze(*):
- Naar aanleiding van agendapunt van de Gemeenteraad - 27 januari 2022 , onderwerp: 8b Masterplan 
woningbouwlocaties Lange Vaart en Merenweg in Bleiswijk

Onderwerp: 
Hoogwaardig openbaar vervoer in Bleiswijk 

De Raad van de gemeente Lansingerland;

In vergadering bijeen d.d. 27 januari 2021

Gehoord de beraadslaging,

overwegende dat:
● Voor de ontsluiting van Lansingerland en zeker ook voor Bleiswijk de N209 van

wezenlijk belang is, maar niet alleen volstaat;
● Bleiswijk als enige van de drie kernen geen hoogwaardig Openbaar Vervoer heeft;
● Het toenemende verkeersprobleem (verkeersinfarct) zich niet laat oplossen door

voornamelijk in te zetten op de auto;
● De aantrekkelijkheid van Lansingerland, maar in het bijzonder Bleiswijk, door de

toenemende verkeersproblemen ernstig onder druk zal komen staan;
● Marc Rosier Manager OV bij de Metropoolregio Rotterdam Den Haag in zijn vorige 

functie als wethouder meerdere malen heeft gezegd dat bij het bouwen van een 
nieuwe wijk vooraf het openbaar vervoer op orde moet zijn; 

Constaterende dat
● Een hoogwaardig openbaar vervoer de druk op de wegen in en rond Bleiswijk kan 

helpen verminderen;
● Het van groot belang is dat de verbetering van het openbaar vervoer van en naar 

Bleiswijk op zo’n kort mogelijke termijn wordt op- en aangepakt en zeker niet kan 
wachten tot bijv. na de oplevering van de 2 nieuwbouwwijken;

● De MRDH een belangrijke verantwoordelijkheid heeft als concessiehouder openbaar 
vervoer;

Roept het college op 
Om op korte termijn de metropoolregio MRDH duidelijk te maken dat het bestaande 
openbaar vervoer van en naar Bleiswijk volstrekt ontoereikend is;
Te pleiten voor de invoering van hoogwaardig openbaar vervoer van en naar Bleiswijk, nog 
voor de realisatie van woningbouw locaties lange vaart en merenweg Bleiswijk.



en gaat over tot de orde van de dag.

Ondertekening en naam:

Marko Ruijtenberg, GroenLinks

(In te vullen door de griffier)

Verworpen door de raad van de gemeente Lansingerland in zijn openbare vergadering van 27 januari 2022

de griffier                                                                                                         

drs. Bert Schouten 


